
Zápis zo zasadnutia Predsedníctva NS MAS SR 

13.11.2019, Trenčianske Teplice 

 

Prítomní 7 z 9. Predsedníctvo je uznášaniaschopné. 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Voľba zapisovateľa, overovateľov a návrhovej komisie 

4. Konferencia „Súčasné problémy CLLD na Slovensku v intenciách budúcej politiky“- 

záverečné informácie 

5. Podpora pozície Rady vlády pre súdržnosť v otázke partnerskej dohody 2021 – 2027 

6. Podpora príspevku Výboru regiónov k obnovenej územnej agende s osobitným dôrazom na 

miestny rozvoj vedený komunitou 

7. Stanovisko NS MAS SR k aktuálnej situácii v implementácii stratégií CLLD 

8. Právna analýza vzťahov MAS a riadiacich orgánov 

9. Stav členskej základne 

10. Prijatie nových členov NS MAS SR 

11. Rôzne 

12. Záver 

 

K bodu 1: Zahájenie rokovania 

Rokovanie otvoril predseda NS MAS SR Štefan Škultéty. Zároveň skonštatoval, že 

predsedníctvo NS MAS SR je uznášaniaschopné. Mgr. Peter Madigár bude chvíľu meškať.  

 

K bodu 2: Schválenie programu rokovania 

Program bol jednohlasne schválený. 

 

K bodu 3: Voľba zapisovateľa, overovateľov  

Zapisovateľ  Martin Jurikovič 

Overovateľ  Milan Semančík 

Oba návrhy boli jednohlasne odsúhlasené. 

 

K bodu 4: Konferencia „Súčasné problémy CLLD na Slovensku v intenciách budúcej politiky“- 

záverečné informácie 

Š. Škultéty zhodnotil prípravu konferencie a prezentoval program a sled jednotlivých výstupov 

konferencie. 

J. Bódi navrhol, aby sme mali pripravených pár otázok na panelovú diskusiu, aby debata 

neskĺzla. 

Š. Škultéty navrhuje povedať, že to nefunguje a nesklznuť do technických detailov. 

 



K bodu 5: Podpora pozície Rady vlády pre súdržnosť v otázke partnerskej dohody 2021 – 

2027 

Š. Škultéty navrhuje tento dokument ako celok podporiť, pretože si myslí, že v ňom je veľký 

priestor pre MASky a že je filozoficky dobrý, ostatní členovia predsedníctva súhlasia. 

 

K bodu 6: Podpora príspevku Výboru regiónov k obnovenej územnej agende s osobitným 

dôrazom na miestny rozvoj vedený komunitou 

Š. Škultéty navrhuje aj tento dokument ako celok podporiť, pán Sršeň bude k dispozícii aj na 

konferencii, ostatní členovia predsedníctva súhlasia. 

 

K bodu 7: Stanovisko NS MAS SR k aktuálnej situácii v implementácii stratégií CLLD 

Š. Škultéty navrhol na konferencii schváliť kritický príspevok k súčasnej situácii. 

P. Madigár zároveň navrhuje prihlásiť sa stále aj k existujúcemu memorandu ZMOS. 

 

K bodu 8: Právna analýza vzťahov MAS a riadiacich orgánov 

Š. Škultéty s odkazom na uznesenie predsedníctva z Krakovian povedal, že odvtedy prišiel 

z ministerstva 72-stranový dodatok, ktorý opäť razantne zmenil celé zmluvné podmienky. 

Tento stav konzultoval aj so ZMOSom, s pp. Muškom, pretože ZMOS už v minulosti kritizoval 

tieto dotačné zmluvy. Pohľad štátu je, že ide v princípe o „darcovské zmluvy“ a keď sa 

jednotlivým žiadateľom ich nevýhodnosť nepáči, tak nemusí prijať peniaze; jediná cesta možná 

je súdna. 

Z tohto pohľadu má predseda názor, že 6.000,- eur minutých za analýzu, ktorá nám aj tak nedá 

východisko, za vyhodené peniaze. Nevie to pretlačiť ZMOS, ktorý v tomto rokuje s predsedom 

vlády, my nemáme ani takúto pozíciu. 

J. Bódi si myslí, že nemá význam sa zaoberať tým, čo bolo, skôr právne poradenstvo ohľadom 

toho, čo bude na IROP. 

Š. Škultéty- spravme na to pracovný workshop s IROPom, ich právnikmi, my môžeme zavolať 

právneho zástupcu NS MAS SR.  

J. Bódi sa prikláňa k takejto možnosti, pričom si to ale každý musí naštudovať. 

Z. Záborská si myslí, že východné MAS zvažujú využiť zákon o škode spôsobenú pri výkone 

verejnej moci a budú žalovať štát. 

Š. Škultéty pripomenul problém Mesta Myjava, ktoré vyhralo spor so SR, tá však odmieta 

napriek platnému rozhodnutiu škodu nahradiť. 

M. Semančík sa prikláňa k J. Bódimu, spravme workshop s právnym poradenstvom. 

 

Uznesenie: Predsedníctvo NS MAS SR poveruje Kanceláriu NS MAS SR usporiadaním 

workshopu pre členov spolu s právnym zástupcom a právnikmi RO IROP. 

 

K bodu 9: Stav členskej základne 

Kancelár Martin Jurikovič informoval o stave členskej základne- odišla LAG Tatry – Pieniny 

a o problémoch s členskými poplatkami. Aktuálne dlžoby za členské sú vo výške 4.600,- eur, 



kancelária sa tieto snaží postupne vymôcť. Členovia P NS MAS SR sú ochotní pomôcť osobne 

počas konferencie a porozprávať sa s dlhujúcimi.  

 

K bodu 10: Prijatie nových členov NS MAS SR 

Predsedníctvo NS MAS jednohlasne prijalo MAS Bebrava (TSK) a MAS 11 PLUS za riadnych 

členov NS MAS SR. 

 

K bodu 11: Rôzne 

Predseda NS MAS informoval o výsledkoch VZ NS MAS ČR v Hradci nad Moravicí, ktorého sa 

zúčastnil. 

Z. Záborská sa dožaduje valného zhromaždenia, má pocit, že sa nič nedeje. 

Š. Škultéty sa pýta, ako by malo vyzerať, aký by mal byť program, čo má byť výstupom, ak to 

má byť iba o tom, sťažovať si, tak to nemá zmysel. A ak si myslia niektoré MASky, ktoré sa 

svojím pričinením dostali do problémov, tak sú na omyle a takto to fungovať nebude. 

J. Bódi si myslí, že nie sme ani formálne pripravení, ani nevieme, aký má byť výstup. Navrhuje 

radšej stretnutia s členmi- zsl., ssl., vsl. kraj a debatovať s členmi. 

 

Uznesenie: P NS MAS SR poveruje členov predsedníctva zvolaním stretnutí predsedu NS MAS 

s členmi v zsl., ssl. a vsl. kraji do konca januára 2020. 

 

M. Semančík ak sú nejaké problémy, má sa zvolať najprv mimoriadne predsedníctvo, až potom 

valné. Máme stanovy, vieme ako a kedy zvolať VZ. Nemá zmysel volať VZ a skonštatovať stav, 

aký je. Osloviť aj partnerské organizácie v iných krajinách a tak robiť tlak. 

Š. Škultéty informoval, že stretnutie SK – CZ – PL bude v januári na slovenskej strane.  

L. Pavlech – rozvinúť to aj na iné štáty, lebo V4 bude klesať na význame. 

M. Semančík- skúsme osloviť politické strany s témou rozvoja vidieka. 

P. Madigár- podporiť aj LEADER v mestách, ale bez krátenia pre vidiek. 

 

K bodu 12: Záver 

Predseda NS MAS poďakoval všetkým členom predsedníctva za účasť a ukončil zasadnutie 

Predsedníctva NS MAS SR. Ďalšie predsedníctvo sa bude konať v januári na strednom 

Slovensku. 

 

 

 

V Trenčianskych Tepliciach, 13. 11. 2019 

Zapisoval Martin Jurikovič 

 

 

 

Štefan Škultéty  ______________________ 



     Predseda 

 

 

     Milan Semančík _______________________ 

     Overovateľ 


